
 

 

 

Folketingets Sundheds- og Ældreudvalg har den 29. september 2020 stillet følgende 

spørgsmål nr. 1912 (Alm. del) til sundheds- og ældreministeren, som hermed besva-

res. Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Liselott Blixt (DF). 

 

Spørgsmål nr. 1912:  

”Hvordan vil ministeren sikre, at borgerne kan føle sig trygge ved den behandling, der 

gives, i specielt Region Midtjylland? Der henvises til artikel på TV2 Østjylland 25/9-20 

”Patienters sikkerhed kan være i fare: Hospital får kritik for kræftbehandling” 
https://www.tv2ostjylland.dk/randers/patienters-sikkerhed-kan-vaere-i-fare-hospi-

talfaar-kritik-kraeftbehandling” 

 

Svar: 

Sundheds- og Ældreministeriet har til brug for besvarelsen anmodet om bidrag fra 

Region Midtjylland, som oplyser følgende: 

 

”Soŵ ŶævŶt uŶder spørgsŵål ϭ9Ϭ9, så efterlever hospitalerŶe i RegioŶ MidtjyllaŶd – 

herunder Regionshospitalet Randers – Sundhedsstyrelsens anbefalinger i kræftudred-

ningen.  

 

På den baggrund finder Region Midtjylland, at borgerne kan føle sig trygge ved den 

behaŶdliŶg, soŵ gives i regioŶeŶ.” 
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